
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 90/2023 

XC Sesja w dniu 28 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 19:16 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 

2. Katarzyna Erenc-Szpek 

3. Henryk Janus 

4. Roman Kinach  

5. Longina Maria Kolanowska 

6. Sebastian Mirosław Kupidura 

7. Hubert Kuszak 

8. Maciej Adam Kutka 

9. Jarosław Łatka 

10. Adam Nadolny 

11. Krzysztof Nikodem 

12. Bartosz Perlicjan 

13. Paweł Wojciechowski 

14. Ewa Teresa Wysocka 

15. Łukasz Andrzej Zaranek 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Przewodniczący poprosił o uczczenie minutą ciszy rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego, następnie 
otworzył 90 sesję i powitał uczestników sesji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXXXVII, LXXXvIII, LXXXIX sesji VIII, kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 
Obornickiego. 
5. Podjęcie uchwał okołobudżetowych: 
a) w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2024 rok, (ZAMK) 
b) w sprawie dotacji podmiotowej na 2024 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 
samorządowego zakładu budżetowego. 
6. Podjęcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040. 
a) przedstawienie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 
2040, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno, 



c) dyskusja nad projektem uchwały, 
d) głosowanie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040: 
e) - głosowanie autopoprawek, 
f) - przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do uchwały, 
g) głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 
2040. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Rogoźno na rok 2024. 
a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu Gminy Rogoźno 
na rok 2024, 
c) odczytanie opinii Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury o projekcie budżetu, 
d) odczytanie opinii Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa o projekcie budżetu, 
e) przedstawienie stanowiska Burmistrza Rogoźna w sprawie wniosków zawartych w opiniach komisji 
stałych Rady Miejskiej, 
f) dyskusja nad projektem budżetu, 
g) głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na 2024 rok: 
h) - głosowanie autopoprawek 
i) - przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do uchwały, 
j) - głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na rok 2024. 
8. Ocena inwestycyjna gminy Rogoźno za rok 2023. 
9. Przyjęcie uchwał w sprawach planów pracy Rady Miejskiej na rok 2024. 
a) przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej, 
b) przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej, 
c) przyjęcie planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 
d) przyjęcie planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa, 
e) przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
10. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rogoźno 
b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze części Gminy Rogoźno – 
„Rogoźno Południe" 
c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Rogoźna w rejonie ulicy 
Za Jeziorem oraz na terenie części miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno 
d) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Międzylesie 
e) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Jaracz 
f) zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 
oraz szczegółowe wytyczne sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 
wieczystych 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1518/16 położonej w miejscowości Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym. 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 228/2 położonej w obrębie Jaracz w trybie 
bezprzetargowym. 
i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 483/1 położonej w Rogoźnie w trybie 
bezprzetargowym. 
j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41 
k) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41 
l) Programu współpracy Gminy Rogoźno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie w realizacji zadań pożytku publicznego na rok 2024 
m) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 



psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i 
trybu ich pobierania 
n) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024 - 2028 
o) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w 
formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 
p) określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań 
własnych 
r) organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Rogoźno w 2024 roku 
s) zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i wynagrodzenia 
za inkaso 
t) zmiany w budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok, 
u) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2040, 
w) ustalenia wydatków Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023. 
x) Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z 
dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielopolskiego 
ograniczeń lub zakazów eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 
11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
12. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RM. 
15. Zakończenie 
 
Pan Henryk Janus poprosił o uczczenie minutą ciszy zmarłego, byłego radnego Zygmunta 
Wierzbickiego. 
 
Przewodniczący Łukasz Zaranek zaproponował wprowadzenie uchwały w pkt 10 ppkt y uchwalenia 
Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
przedsiębiorstwa AQUABELLIS sp. z o.o. na lata 2024 – 2026. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodanie ppkt y w pkt 10.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa 

Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Erenc-Szpek 

 

Pan radny Janus powiedział, że jego zdaniem porządek obrad powinien wyglądać inaczej, 

ponieważ uchwały, które są w ppkt t u i w z pkt 10 powinny być jako pkt 5, 6, 7. 



Przewodniczący Zaranek poinformował, że podobna procedura była w poprzednich latach i 

było to dobrze. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Janusa o przeniesienie ppkt t u i w z pkt 10 jako pkt 5, 6, 7.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 

Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hubert Kuszak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Erenc-Szpek 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, 

Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa 

Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Erenc-Szpek 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXXXVII, LXXXvIII, LXXXIX sesji VIII, kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 
Obornickiego. 
5. Podjęcie uchwał okołobudżetowych: 
a) w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2024 rok, (ZAMK) 
b) w sprawie dotacji podmiotowej na 2024 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 
samorządowego zakładu budżetowego. 
6. Podjęcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040. 
a) przedstawienie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 
2040, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno, 



c) dyskusja nad projektem uchwały, 
d) głosowanie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040: 
e) - głosowanie autopoprawek, 
f) - przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do uchwały, 
g) głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 
2040. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Rogoźno na rok 2024. 
a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu Gminy Rogoźno 
na rok 2024, 
c) odczytanie opinii Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury o projekcie budżetu, 
d) odczytanie opinii Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa o projekcie budżetu, 
e) przedstawienie stanowiska Burmistrza Rogoźna w sprawie wniosków zawartych w opiniach komisji 
stałych Rady Miejskiej, 
f) dyskusja nad projektem budżetu, 
g) głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na 2024 rok: 
h) - głosowanie autopoprawek 
i) - przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do uchwały, 
j) - głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na rok 2024. 
8. Ocena inwestycyjna gminy Rogoźno za rok 2023. 
9. Przyjęcie uchwał w sprawach planów pracy Rady Miejskiej na rok 2024. 
a) przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej, 
b) przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej, 
c) przyjęcie planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 
d) przyjęcie planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa, 
e) przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
10. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rogoźno 
b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze części Gminy Rogoźno – 
„Rogoźno Południe" 
c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Rogoźna w rejonie ulicy 
Za Jeziorem oraz na terenie części miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno 
d) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Międzylesie 
e) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Jaracz 
f) zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 
oraz szczegółowe wytyczne sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 
wieczystych 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1518/16 położonej w miejscowości Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym. 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 228/2 położonej w obrębie Jaracz w trybie 
bezprzetargowym. 
i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 483/1 położonej w Rogoźnie w trybie 
bezprzetargowym. 
j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41 
k) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41 
l) Programu współpracy Gminy Rogoźno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie w realizacji zadań pożytku publicznego na rok 2024 
m) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 



psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i 
trybu ich pobierania 
n) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024 - 2028 
o) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w 
formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 
p) określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań 
własnych 
r) organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Rogoźno w 2024 roku 
s) zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i wynagrodzenia 
za inkaso 
t) zmiany w budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok, 
u) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2040, 
w) ustalenia wydatków Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023. 
x) Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z 
dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielopolskiego 
ograniczeń lub zakazów eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 
y) uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych przedsiębiorstwa AQUABELLIS sp. z o.o. na lata 2024 – 2026 
11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
12. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RM. 
15. Zakończenie 

 
3. Przyjęcie protokołu z LXXXVII, LXXXVIII, LXXXIX sesji VIII, kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXXXVII, sesji VIII, kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z, LXXXVIII, sesji VIII, kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 



ZA (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXXXIX sesji VIII, kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Perlicjan 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 
Obornickiego. 
Brak. 
 
5. Podjęcie uchwał okołobudżetowych: 
a) w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2024 rok, (ZAMK) 
 
Pan radny Paweł Wojciechowski wskazał, że pan Przewodniczący zamknął punkt 4 i uniemożliwił zadanie 
pytań i w związku z tym radny zgłosił wniosek o przerwanie sesji do dnia 29.12 do godz. 9:00. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Pawła Wojciechowskiego o przerwanie obrad sesji i wznowienie ich w dniu 29.12 .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
BRAK GŁOSU (1) 
Maciej Adam Kutka 



NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Radny Janus powtórzył wniosek kolegi Wojciechowskiego, tłumacząc to chęcią uczestnictwa w sesji Rady 
Powiatu, a radnym powiatu umożliwić uczestnictwo w sesji w Rogoźnie. 
Pan Piotr Płoszczyca odpowiedział, że wniosek formalny powinien zostać przegłosowany. 
Wiceprzewodniczący Łatka zgłosił głos przeciw wnioskowi. 
Głos za wnioskiem zgłosił pan Wojciechowski tłumacząc, że w poprzednim głosowaniu pan Przewodniczący 
zapomniał dopuścić głos za i głos przeciw – dlatego też złamany został regulamin, dlatego wniosek o 
przerwanie sesji jest zasadny. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Janusa o odroczenie sesji do dnia jutrzejszego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Poniższą uchwałę odczytała pani Skarbnik Irena Ławniczak. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2024 rok, (ZAMK).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
b) w sprawie dotacji podmiotowej na 2024 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 
samorządowego zakładu budżetowego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik. 
 
Pan radny Henryk Janus powiedział, że zgodnie z powołaniem CIS, jednostka ta miała zostać tylko 
dofinansowana przez pierwszy rok działalności, a następnie zakład budżetowy CIS miał być samodzielny – tak 
się jednak nie dzieje. 



 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie dotacji podmiotowej na 2024 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – samorządowego 
zakładu budżetowego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
6. Podjęcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040. 
a) przedstawienie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040, 
 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno, 
 
 
Opinię odczytała pani Skarbnik – Irena Ławniczak. 
 
 
c) dyskusja nad projektem uchwały, 
 
Wniosek formalny o 20 min przerwy zgłosił pan Janus, uzasadniając fakt, że autopoprawki radni otrzymali w 
dniu dzisiejszym. 
 
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy bez głosowania. 
 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 
Pan radny Wojciechowski określił, że po wyjaśnieniu pani Skarbnik, rozumie potrzebę podjęcia zmian, jednak 
radny podkreślił zagrożenia jakie mogą wystąpić z coraz wyższym zadłużeniem, które na obecny moment 
będzie wynosiło ok 25 mln zł, obsługa długu wzrosła do 1,1 mln zł. Zasadne jest to, aby zastanowić się nad 
dalszym zadłużaniem gminy. 
 
 
 
d) głosowanie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040: 
e) - głosowanie autopoprawek, 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Jarosław Łatka 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
f) - przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do uchwały, 
 
Pan wojciechowski zgłosił wniosek klubu radnych „Aktywni…”. 
Przewodniczący zaproponował 5 minut przerwy na zredagowanie wniosku 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek klubu "Aktywni dla Gm. Rogoźno" o w wydatkach ogółem w roku 2024 zmniejszyc wydatki bieżące w 
kwocie 400 tys zł zwiększając wydatki majątkowe o kwotę 400 tys zł z przeznaczeniem na nowe zadania 
inwestycyjne oświetlenia drogowego ulic i dróg (Działkowa, Słoneczna, Hetmańska, Za Jeziorem, Żurawia, 
Miśko, Orlika, Boczna w GARBATCE, drogi w Parkowie, Nienawiszczu i Gościejewie).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Jarosław Łatka 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
g) głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040. 
 
Głosowano w sprawie: 



głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024 – 2040..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Jarosław Łatka 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Rogoźno na rok 2024. 
a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej 
 
Pani Skarbnik odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 
 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu Gminy Rogoźno na 
rok 2024, 
 
Opinię przedstawiła pani Skarbnik Irena Ławniczak. 
 
c) odczytanie opinii Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury o projekcie budżetu, 
 
Opinię KSSOiK odczytała pani z-ca przewodniczącej Longina Kolanowska. 
 
d) odczytanie opinii Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa o projekcie budżetu, 
 
Opinię KGFiR odczytał Przewodniczący – Bartosz Perlicjan. 
 
 
e) przedstawienie stanowiska Burmistrza Rogoźna w sprawie wniosków zawartych w opiniach komisji 
stałych Rady Miejskiej, 
 
Burmistrz przedstawił wniosek na zakup przystanku autobusowego przy szkole podstawowej w Gościejewie 
na kwotę ok 10 tys zł. Burmistrz przychylił się do wniosku. 
 
f) dyskusja nad projektem budżetu, 
 
Radny Maciej Kutka zapytał, dlaczego zostały zwiększone wydatki na gospodarkę odpadami o pół mln zł? 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest to dostosowane do odpowiednich dochodów jakie wpływają i jest to 
szczegółowo opisane we wniosku dostarczonym przez kierownika wydziału pana Piątkowskiego. 
Pani Dorota Ślachciak poinformowała, że umowa na wywóz śmieci była zawarta na dwa lata i obwiązuje do 
końca grudnia 2023 roku, a kwota po przetargu wynosi 7.208 mln zł i taka będzie umowa na kolejne dwa lata.  
Burmistrz określił, że co do podwyżki na razie takiej uchwały nie przewiduje. 
Pan radny Maciej Kutka wyraził nadzieję że taka podwyżka nie zostanie wniesiona po wyborach jak i nie 
zmieni się do końca roku. 



Paweł Wojciechowski wracał do ostatniej sesji budżetowej dnia 28 grudnia 2022 roku wspomniał o 
jednomyślnym błędzie radnych, w skutek których zostały złamane zapewnienia dla mieszkańców, będąc 
dobrej myśli że błędy nie zostaną powtórzone. Na temat zadłużenia, które sięga już 25 mln zł związane z nimi 
odsetki w kwocie miliona stu tysięcy złotych. Brak środków w zaplanowanym budżecie na budowę hali 
widowiskowo-sportowej na 2024 rok – zdjęcie całości środków w wyniku nie zrealizowania zadania w roku 
2023. 
Burmistrz odnosząc się do słów radnego Wojciechowskiego odpowiedział, że zostały wybudowane drogi, 
mosty, zostały przeprowadzone termomodernizację szkół. Budżet został uchwalony na kwotę 90 milinów 
złotych, wzrośnie poprzez zaplanowane wymianę oświetlenia na LED-owe i wykonanie dróg. Burmistrz zgadza 
się z halą widowiskowo-sportową wyjaśniając, że byłoby to już ponad miarę budżetu, napomniał że wraz halą 
planowane jest wykonanie kotłowni geotermalnej. 
Radny Nadolny odpowiedział Panu radnemu Wojciechowskiemu wspomniał o wybudowanych i planowanych 
drogach, odnowionych szkołach, zakupionym wozie strażackim i wykonanym chodniku w Gościejewie. 
Przewodniczący Chudzicki wypowiedział się, że zostało wykonane wiele dróg jak Boguniewo, Międzylesie, 
Jaracz, Pruśce, Józefinowo, Garbatka, ul. M. Biskupskiego, chodnik na ul. Wojska Polskiego, Ruda – droga do 
bloków, chodnik w Gościejewie. Powstałe punkty oświetlenia na ul. Wojska Polskiego, przy RCK, na ul. 
Wielkiej Poznańskiej, nowe punkty na ul. Fabrycznej, Seminarialnej - przeprowadzone inwestycje na całym 
okręgu Gminy. Przekazane zostały fundusze na Oświatę 14 mln zł były to działania dla całej gminy jak i 
kanalizacja Parkowo-Józefinowo, samochód strażacki. Radny Chudzicki zaznaczył że nie zgadza się z panem 
radnym Wojciechowskim odnośnie działań dla mieszkańców gminy. Cyfrowa Polska, sprzęt grantowy, budżet 
obywatelski również działania, które sprzyjały wszystkim mieszkańcom. Z-ca przewodniczącego Chudzicki 
powrócił do budżetu  na rok 2024, który będzie ewoluował w trakcie roku. Zostaną wprowadzone drogi - 
przypominając ul. Krótką, ul. Norwida. Radny określił ze po objaśnieniu Pana Burmistrza jest zadowolony z 
koncepcji budowy hali widowiskowo-sportowej i wierzy że zostanie ona wybudowana. Budżet został 
oceniony pozytywnie na 2024 rok. 
Radny Maciej Kutka odniósł się do słów radnego Nadolnego i Łatki - drogi nie zostały wykonane, projekt hali 
miał powstać bez przeznaczonych na wykopanie środków w roku 2023. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że trwają prace planistyczne, dokumentacyjne i gdy zostaną wykonane wszystkie 
projekty zostanie ogłoszony przetarg. 
Radny Janus wypowiedział się, że dyskusja powinna być prowadzona na temat uchwały, a nie jest to 
absolutorium - rozmowy są prowadzone nie na temat.  Wypowiedział się, że nie został do końca ukończony 
chodnik przez radnego Chudzickiego, który jest w budżecie od roku 2018, projekt był od roku 2017. 
Napomknął iż było mówione o oświetleniu w całym mieście, zostało oświetlone skrzyżowanie na ul. Wielko 
Poznańskiej, nie ma rozmów WZDW ul. Kościelna, część ul. Wielka Poznańska, ul. Kotlarska, ul. Kościuszki, ul. 
Wojska Polskiego, ul. Piłsudskiego w tych miejscach znajdują się najgorsze przejścia dla pieszych, o których 
wszyscy mówią. Najgorsze przejścia dla pieszych ul. Towarowa, przy biedronce, ul. Piłsudskiego, przy ul. 
Polnej. Głosowanie jest nad inwestycjami w całej gminie. Pan Janus przewidywał, że będą odbywały się sesje 
ze zmianami w budżecie. Pan radny Henryk Janus informował o braku opinii KSWiP i Komisji Rewizyjnej. 
Radny Janus zapytał, czy w tej kadencji spotkamy się w sprawie inwestycji budżetu, tak jak radny Kutka 
zorganizował? 
Radny wspomniał o utracie ponad 200 tys. na odnowę wsi przez ostanie 3 lata, żeby istniała możliwość 
dofinansowania 70 tys. wkład własny gminy należałoby podnieść do 90 tys., natomiast punktacja 
uwzględniona jest za wkład sołectwa. 
Przewodniczący Zaranek odpowiedział, że nie wyraża zgody na spotykanie się ludzi, którzy ubliżają innym. 
Radny Perlicjan wystąpił z wnioskiem formalnym, że został omówiony już cały punkt 8 i należałoby przejść już 
do następnego. 
Przewodniczący Łukasz Zaranek zgłosił prośbę o nawiązywanie rozmów do tematu dyskusji, ogłosił że wraz z 
prezydium przeanalizują czy nie usunąć pkt. 8 z porządku obrad. 
Przewodniczący Łatka odniósł się do słów Macieja Kutki ukazując mu protokół i zobowiązania obowiązujące 
dla gminy. 
Pan radny Kutka odniósł się do wypowiedzi przewodniczącego Zaranka w sprawie braku zgody na spotkanie i 
o otwartym łamaniu prawa zarówno zadając zapytanie w tej kwestii radcy prawnemu.  



Sekretarz Marek Jagoda zgodził się, że uchwała z 2010 roku w sprawie trybu prac nad projektem 
budżetowym nie jest idealna, kwestie ewentualnej zmiany uchwały należy pozostawić nowemu składowi 
rady. 
Pan Janus powiedział o kwestii czasu pisania statutu. 
Burmistrz Roman Szuberski nawiązał do decyzji radnych odnośnie zmiany dróg, omówił sytuacje 
doświetlenia, który jest procesem długotrwałym i że do zadań gminy należy oświetlanie dróg  gminnych. 
Dodał, że sesje nadzwyczajne służą do sprawnego działania urzędu. 
Radny Janus mówił o interpelacji i odezwie mieszkańców na temat przejść dla pieszych, zgłaszanych słupkach 
przy przejściach dla pieszych by nie mogły parkować samochody. 
Radny Kupidura odniósł się do słów radnego Chudziciego, że co rok składa wniosek do budżetu, przychylił się 
do słów przewodniczącego rady. Poruszył kwestię zwiększenia dochodów gminy bez podniesienia kwoty 
podatków. Odniósł się do oczekiwań powstania hali. 
Pan Maciej Adam Kutka wspomniał o poprzedniej kadencji Rady Miejskiej jak i początku obecnej rady, 
powiązanymi sesjami, w których mogły być wolne głosy. 
Skarbnik Irena Ławniczak odniosła się do wielkopolskiej odnowy wsi i zabezpieczenia kwoty jak i możliwości 
zwiększenia kwoty. 
 
g) głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na 2024 rok: 
 
h) - głosowanie autopoprawek 
 
Autopoprawka numer 1 została przedstawiona przez panią skarbnik Ławniczak. 
 
Głosowano w sprawie: 
 
autopoprawka nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
i) - przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do uchwały, 
 
Przewodniczący Zaranek zgłosił wniosek w imieniu klubu „Działamy…”.  
Radny Wojciechowski poprosił o chwile przerwy na zredagowanie wniosku. 
Pan Łukasz Zaranek ogłosił 10 minut przerwy. 
Pan radny Maciej Kutka zgłosił poprawkę zdjęcie z dokumentacji chodnika na budowę oświetlenia na ul. 
Działkowej. 
Radny Wojciechowski wniósł wniosek na zadanie wykonanie progu zwalniającego na ul. Słonecznej 
Pan Krzysztof Nikodem złożył wniosek formalny o 10 min przerwy po głosowaniu.  
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy bez głosowania. 
Radny Kuszak wniósł o wykonanie projektu i budowę ulicy Wąskiej. 
Pan radny Paweł Wojciechowski zgłosił wniosek o rezygnację z modernizacji obiektów mostowych z 
przeznaczeniem na budowę ul. Żurawiej. 



Radny  Janus wnioskował o budowę chodnika w Karolewie ściągając cała sumę z wykonania modernizacji 
mostów. 
Pan Maciej Kutka złożył wniosek o zdjęcie 120 tyś. z modernizacji obiektów mostowych z przeznaczeniem na 
wykonanie oświetlenia na ul. Działkowej od ul. Mickiewicza do al. Marszałka J. Piłsudskiego. 
Radny Wojciechowski wniósł wniosek o przeznaczenie środków z modernizacji obiektów mostowych na 
budowę parkingu przy ul. Ogrodowej. 
Pan Henryk Janus wnioskował o wykonanie dokumentacji budowy chodnika ze środków na modernizację 
mostów. Ponownie złożył wniosek o wykonanie docieplenia i elewacji budynku Sali wiejskiej w Owieczkach 
zdejmując kwotę 100 tyś. z modernizacji obiektów mostowych. 
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek radnych z klubu "Działamy....".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Kutki zdjęcie z dokumentacji chodników kwoty 80 tys zł i przełożyć na budowę oświetlenia 
na ul. Działkową od ul. Mickiewicza do ul. Marsz. Piłsudskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (8) 
Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
BRAK GŁOSU (1) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Wojciechowskiego - wykonanie progu zwalniającego na ul. Słonecznej w ramach zapisanych 
kwot.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Kuszaka o zmianę: dział 600 rozdz. 60016 par. 6050 - projekt i budowa ul. Wąskiej w 
Rogoźnie w kwocie 80000 zł z działu 600 rozdz. 60016 par. 6050 - dokumentacja budowy chodników.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, 
Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego P. Wojciechowskiego: przeznaczenie środków na budowę drogi ul. Żurawiej - 350 000 zł z 
modernizacji obiektów mostowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa: zdjąć kwotę 350 000 zł z modernizacji obiektów mostowych z przeznaczeniem na 
budowę chodnika w miejscowości Karolewo.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 



 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
BRAK GŁOSU (1) 
Sebastian Mirosław Kupidura 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego M. Kutki: zdjąć 120 000 zł z modernizacji obiektów mostowych z przeznaczeniem na 
budowę oświetlenia ul. Działkowej od ul, Mickiewicza do al. Marszałka J. Piłsudskiego .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego P. Wojciechowskiego: zdjęcie 350 000 zł z modernizacji obiektów mostowych i 
przeznaczenie 350 000 zł na budowę parkingu przy ul. Ogrodowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (8) 
Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa: zdjęcie 30 000 zł z modernizacji obiektów mostowych z przeznaczeniem na 



budowę chodnika od drogi 273520P w kierunku do drogi 1352P, etap 1 wykonanie dokumentacji .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Nikodem 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa: zdjęcie 100 000 zł z modernizacji obiektów mostowych z przeznaczeniem na 
docieplenie i wykonanie elewacji sali wiejskiej w Owieczkach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
j) - głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na rok 2024. 
 
Głosowano w sprawie: 
- głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na rok 2024..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 



NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
8. Ocena inwestycyjna Gminy Rogoźno za 2023 rok. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
Przewodniczący Łukasz Zaranek złożył wniosek formalny po konsultacji z prezydium o usunięcie pkt. 8 z 
porządku obrad. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcie punktu 8 z porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Maciej 
Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Mirosław Kupidura 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
9. Przyjęcie uchwał w sprawach planów pracy Rady Miejskiej na rok 2024. 
a) przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej, 
 
Henryk Janus złożył wniosek o przesunięcie Stan Rolnictwa na IV kwartał. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa: przesunąć temat stan rolnictwa na IV kwartał.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 



Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
b) przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej, 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
c) przyjęcie planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, 
Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
d) przyjęcie planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa, 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 



Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
e) przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Jarosław Łatka 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
10. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rogoźno, 
 
Pan radny Henryk Janus stwierdził, że w uchwale jest parę nieścisłości, powtórzeń. 
Pan kierownik Roman Piątkowski poinformował, że regulamin obowiązuje od roku i żeby móc dokonywać 
daleko idących zmian, należałoby zasięgnąć opinii instytucji, które powinny się wypowiedzieć. 
Radny Janus powiedział, że pewne zapisy są nieprawidłowe – ponieważ nikt nie opisuje worków do śmieci. 
Pan Przewodniczący Zaranek zwrócił uwagę, że każdy worek jest opisany, co można do niego wrzucić. 
Pan radny Janus zapytał, czy można mieć śmieci na innej nieruchomości? 
Kierownik Roman Piątkowski odpowiedział, że jeżeli jest tytuł prawny do danej nieruchomości, to można 
śmieci segregować tak jak np. wynajmowany sklep. 
Wiceprzewodniczący Jarosław Łatka zapytał, czy jest szansa na zmianę częstotliwości wywozu bio? 
Pan Piątkowski odpowiedział, że problem nie jest intensywny, kształt przetargów był konstruowany jeszcze 
latem i problem jesienny, który wystąpił nie był na tamten czas znany – ten odbiór bio jest regularny wraz z 
odpadami zmieszanymi i nie było większych problemów w okresie jesiennym, a te które wystąpiły były 
rozwiązywane doraźnie  i raczej nie powinno być trudności w przyszłości. 
Pan Łatka zapytał, czy może był rozważany pomysł, aby postawić pojemniki bio w pasie miejskim? 
Pan Roman Piątkowski odpowiedział, że takie sytuacje można indywidualnie rozwiązać, ponieważ takich 
miejsc jest dosłownie kilka, tym bardziej, że utrzymanie porządku w tych obszarach jest po stronie gminy. 
Radny Janus zapytał, co w przypadku opon od ciągnika? 
Pan kierownik poinformował, że opony od rowerów, samochodów osobowych jak najbardziej znajdują 
zastosowanie w gospodarstwie domowym i wchodzą w skład tych norm, natomiast opony od ciągnika są 
jakby poza system. 
Radni następnie dyskutowali nad problemem wyrzucania strzykawek i zużytych igieł. 



Pan kierownik poinformował, że jest kosz na ul. Boguniewskiej, pojemnik na odpady medyczne w POZ oraz 
możliwość wrzucenia do kosza z odpadami medycznymi. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rogoźno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze części Gminy Rogoźno – „Rogoźno 
Południe" 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (1) 



Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 3.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem 
BRAK GŁOSU (2) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 4.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 5.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 



NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 6.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 7.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 8.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 



Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 9.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 10.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 11.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 



 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 12.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 13.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze części Gminy Rogoźno – „Rogoźno 
Południe".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (2) 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 



 
c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Rogoźna w rejonie ulicy Za 
Jeziorem oraz na terenie części miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno 
 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie stanowiska Burmistrza i odrzucenie uwagi nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura 
BRAK GŁOSU (4) 
Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Rogoźna w rejonie ulicy Za 
Jeziorem oraz na terenie części miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Henryk Janus 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
d) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Międzylesie (Jaskółcza, Słowicza) 
 
Głosowano w sprawie: 
nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Międzylesie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, 
Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
e) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Jaracz (Promienna, Rajska, Sokoła) 
 
Głosowano w sprawie: 
nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Jaracz.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
f) zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 
szczegółowe wytyczne sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 
 
Głosowano w sprawie: 
zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 
szczegółowe wytyczne sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, 
Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1518/16 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1518/16 położonej w miejscowości Rogoźno w trybie 
bezprzetargowym..  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 228/2 położonej w obrębie Jaracz w trybie 
bezprzetargowym. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 228/2 położonej w obrębie Jaracz w trybie 
bezprzetargowym..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 483/1 położonej w Rogoźnie w trybie 
bezprzetargowym. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 483/1 położonej w Rogoźnie w trybie 
bezprzetargowym..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
k) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
l) Programu współpracy Gminy Rogoźno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie w realizacji zadań pożytku publicznego na rok 2024 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Łatki o dodanie ppkt b zadania w zakresie "obronności państwa i wspierania sił zbrojnych 
RP" - organizowanie i prowadzenie zajęć z zakresu wychowania patriotycznego i obronnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Zaranka o dodanie - w par 5 pkt 1 ppkt a organizowanie zajęć sportowych w zakresie 
badmintona.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
Głosowano w sprawie: 
Programu współpracy Gminy Rogoźno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 
realizacji zadań pożytku publicznego na rok 2024.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Longina Maria Kolanowska 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
m) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania 
 
Głosowano w sprawie: 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
n) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024 - 2028 
 



Głosowano w sprawie: 
ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 
2024 - 2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
o) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie 
świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 
 
Głosowano w sprawie: 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie 
świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
p) określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
r) organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Rogoźno w 2024 roku 



 
Głosowano w sprawie: 
organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Rogoźno w 2024 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
s) zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i wynagrodzenia za 
inkaso, 
 
Pan radny Henryk Janus stwierdził, że uchwała sporządzona jest nieprawidłowo, ponieważ cały zysk powinien 
zostać przekazany do gminy z opłat na targowisku, następnie powinny z tych środków zostać zapłacone 
wszystkie media, odpady itp., a to co pozostanie powinno zostać podzielone na pół i przekazane do zarządcy 
targowiska. 
Burmistrz odpowiedział, że podmiot, który obsługuje targowisko – jest to podmiot ekonomii społecznej i jest 
to dla niego forma wsparcia. 
Radny Janus powiedział, że jest to działanie na szkodę gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i wynagrodzenia za inkaso.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
t) zmiany w budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok, 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1.  
 
Dochody  zmniejszono o kwotę        40,00 zł 
 w dziale 852,rozdział 85295 w paragrafie: 

2100 – zmniejszono  o kwotę (-) 40,00 zł (środki otrzymane  z Funduszu Pomocy art. 13 
ustawy z dnia 12 marca 2022 r.) 

 
Wydatki zmniejszono o kwotę         40,00 zł     
 



 W dziale 852,rozdział 85295 w paragrafach: 

 3110 – zwiększono o kwotę (+)     210,90 zł, 

 3280 – zmniejszono o kwotę (-) 40,00 zł,   

 3290 – zmniejszono o kwotę (-) 210,90 zł, 
(środki otrzymane  z Funduszu Pomocy art. 13 ustawy z dnia 12 marca 2022 r.) 

 
 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2.  
 
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok      
Zmiany w planie wydatków dla jednostek oświatowych w Rogoźnie na podstawie wniosku złożonego  
na 2023 rok w celu prawidłowej realizacji zadań gminy. 
 
 w dziale 801,rozdział 80101 „Szkoły Podstawowe” w paragrafach: 

 4260 – zmniejszono o kwotę (-) 2.000,00 zł , 

 4330 -  zwiększono o kwotę (+) 2.000,00 zł , 
 w dziale 801,rozdział 80104 „Przedszkola” w paragrafach: 

 4240 – zwiększono o kwotę (+)   90,00 zł , 

 4260 – zmniejszono o kwotę (-) 100,00 zł, 

 4360 -  zwiększono o kwotę (+)   10,00 zł , 
 w dziale 801,rozdział 80195 „Pozostała działalność” w paragrafach: 

 4350 – zmniejszono o kwotę (-) 8.000,00 zł, 

 4750 -  zwiększono o kwotę (+) 8.000,00 zł , 
 w dziale 852,rozdział 85203 „Ośrodki wsparcia” w paragrafach: 

 4010 – zwiększono o kwotę (+)   6.781,58 zł, 

 4110 -  zwiększono o kwotę (+)   7.828,33 zł , 

 4120 – zmniejszono o kwotę (-)      546,34 zł, 

 4170 – zwiększono o kwotę (+)       420,20 zł, 

 4210 – zwiększono o kwotę (+)    8.018,83 zł , 

 4260 – zmniejszono o kwotę (-)    7.739,05 zł,  

 4270 – zwiększono o kwotę (+)    1.500,00 zł,  

 4280 – zwiększono o kwotę (+)       203,00 zł,  

 4300 – zmniejszono o kwotę (-) 17.067,95 zł, 

 4360 – zmniejszono o kwotę (-)        54,56 zł , 



 4410 – zwiększono o kwotę  (+)      137,89 zł, 

 4700 – zwiększono o kwotę (+)       700,00 zł, 

 4710 – zmniejszono o kwotę (-)       181,93 zł. 
Zmian dokonano w celu prawidłowej realizacji zadań przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 
Rogoźnie. 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (2) 
Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 3.  
 
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok     wprowadzono zwiększenia  w planie 
dochodów  i wydatków na podstawie informacji otrzymanej od Wojewody Wielkopolskiego – pisma z 
dnia 21 grudnia 2023 roku  
Dochody  zwiększono o kwotę        42.256,00 zł 
 w dziale 855,rozdział 85502  „Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego 

oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego” w paragrafie:  

 2010– zwiększono o kwotę (+)  41.786,00 zł, ( zwiększono został plan dotacji celowej na rok 
2023 zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego Nr FB-I.3111.587.203.6 z dnia 21 grudnia 
2023 roku. Powyższe środki pochodzą z rezerwy celowej z przeznaczeniem na sfinansowanie 
zobowiązań wymagalnych Skarbu Państwa z tytułu realizacji ustawy o świadczeniach 
rodzinnych, ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów, ustawy o ustaleniu i 
wypłacie zasiłków dla opiekunów oraz na realizację art. 10 ustawy o wsparciu kobiet w ciąży i 
rodzin „Za życiem”). 

 w dziale 855,rozdział 85503  „Karta Dużej Rodziny” w paragrafie:  

 2010– zwiększono o kwotę (+)  470,00 zł, ( zwiększono został plan dotacji celowej na rok 2023 
zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego Nr FB-I.3111.588.203.6  z dnia 21 grudnia 2023 
roku. Powyższe zwiększenie dotacji celowej dla gmin, z rezerwy celowej przeznaczeniem na 
sfinansowanie zobowiązań wymagalnych Skarbu Państwa z tytułu realizacji zadań 
związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny wynikających z ustawy o Karcie Dużej 
Rodzin). 
 

 
Wydatki zwiększono o kwotę        42.256,00 zł     
 
 w dziale 855,rozdział 85502  Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz 

składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego „” w paragrafie:  



 3110– zwiększono o kwotę (+)  41.786,00 zł, ( zwiększono został plan dotacji celowej na rok 
2023 zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego Nr FB-I.3111.587.203.6 z dnia 21 grudnia 
2023 roku. Powyższe środki pochodzą z rezerwy celowej z przeznaczeniem na sfinansowanie 
zobowiązań wymagalnych Skarbu Państwa z tytułu realizacji ustawy o świadczeniach 
rodzinnych, ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów, ustawy o ustaleniu i 
wypłacie zasiłków dla opiekunów oraz na realizację art. 10 ustawy o wsparciu kobiet w ciąży i 
rodzin „Za życiem”). 

 w dziale 855,rozdział 85503 „Karta Dużej Rodziny” w paragrafach:   

 4010 – zwiększono o kwotę (+)  391,96 zł, 

 4110 – zwiększono o kwotę (+)    68,44 zł, 

 4120 – zwiększono o kwotę (+)      9,60 zł, ( zwiększono został plan dotacji celowej na rok 
2023 zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego Nr FB-I.3111.588.203.6  z dnia 21 grudnia 
2023 roku. Powyższe zwiększenie dotacji celowej dla gmin, z rezerwy celowej przeznaczeniem 
na sfinansowanie zobowiązań wymagalnych Skarbu Państwa z tytułu realizacji zadań 
związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny wynikających z ustawy o Karcie Dużej 
Rodzin). 

 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (2) 
Krzysztof Nikodem, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 4.  
 
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok      
Dochody  zwiększono o kwotę        648,07 zł 
 
 W dziale 852, rodz. 85295 – Pozostała działalność zwiększa się  o kwotę  

648,07 zł w paragrafie: 

 2180 zwiększono o kwotę (+) 648,07 zł (środki finansowe z przeznaczeniem na 
realizację wypłat dodatku do rachunków za gaz  zadanie realizowane przez GOPS 
w Rogoźnie ). 

 
Wydatki zwiększono o kwotę         648,07 zł     

 
 W dziale 852, rodz. 85295- Pozostała działalność zwiększa się wydatki o kwotę 

648,07  paragrafach: 

• 3110 zwiększono o kwotę (+) 635,36 zł 

 4300 zwiększono o kwotę (+)   12,71 zł  



 (zmiana została wprowadzona w związku z realizacją wypłat dodatku do 
rachunków za gaz i otrzymanymi środkami na ten ). 

 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (2) 
Krzysztof Nikodem, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 5.  
 
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok      
Dochody  zwiększono o kwotę        26.271,65 zł 
 w dziale 756,rozdział 75618  „Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek 

samorządu terytorialnego na podstawie ustaw” w paragrafach:  

 0920– zwiększono o kwotę (+)   15.771,65 zł, środki zgromadzone na rachunku bankowym, 
kapitalizacja odsetek  

 w dziale 700,rozdział 70005  „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” w paragrafach:  

 0920– zwiększono o kwotę (+)    400,00 zł, 

 0970 – zwiększono o kwotę (+) 1.400,00 zł 
 w dziale 750,rozdział 75023  „Urzędy gmin( miast i miast na prawach powiatu)” w paragrafie:  

 0690– zwiększono o kwotę (+) 150,00 zł, 

 0970 – zwiększono o kwotę (+)150,00 zł, 
 w dziale 756,rozdział 75615  „Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek 
organizacyjnych” w paragrafach:  

 0500– zwiększono o kwotę (+)  500,00 zł, 

 0880– zwiększono o kwotę (+)  300,00 zł, 
 w dziale 756,rozdział 75616  „Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych” w paragrafach:  

 0640– zwiększono o kwotę (+)  800,00 zł, 
 w dziale 756,rozdział 75618  „Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek 

samorządu terytorialnego na podstawie ustaw” w paragrafach:  

 0640– zwiększono o kwotę (+)    100,00 zł, 
 w dziale 758,rozdział 75814  „Rożne rozliczenia finansowe” w paragrafie:  

 0970– zwiększono o kwotę (+)   600,00 zł, 
 w dziale 801,rozdział 80104  „Przedszkola” w paragrafie:  

 2310– zwiększono o kwotę (+)   6.000,00 zł, 
 w dziale 900,rozdział 90095 „Pozostała działalność” w paragrafie:  



 0830– zwiększono o kwotę (+)  100,00 zł, 
 w dziale 926,rozdział 92601 „Obiekty sportowe” w paragrafie:  

 0830– zmniejszono  o kwotę (-) 2.333,00 zł, 
 w dziale 926,rozdział 92695  „Pozostała działalność” w paragrafie:  

 0830– zwiększono o kwotę (+)   2.333,00 zł, 
 
Wydatki zwiększono o kwotę        26.271,65 zł     
 w dziale 750,rozdział 75023  „Urzędy gmin( miast i miast na prawach powiatu)” w paragrafie:  

 4440– zwiększono o kwotę (+) 8.892,22 zł, 

 4010 – zmniejszono o kwotę (-) 60.240,51 zł 
 w dziale 750,rozdział 75095  „Pozostała działalność” w paragrafie:  

 3030– zmniejszono o kwotę (-) 223,95 zł, 

 4100 – zmniejszono o kwotę (-) 1.700,00 zł, 
 w dziale 750,rozdział 75022  „Rady gmin” w paragrafie:  

 4300– zmniejszono o kwotę (-) 4.700,00 zł, 
 
 w dziale 600,rozdział 60016  „Drogi publiczne gminne” w paragrafie:  

 4300– zmniejszono o kwotę (-)20.000,00 zł, 
 
 w dziale 754,rozdział 75416  „Straż gminna (miejska)” w paragrafie:  

 4440– zwiększono o kwotę (+) 502,74 zł, 

 4010 – zwiększenie o kwotę (+) 4.420,00 zł 
 w dziale 801,rozdział 80104  „Przedszkola” w paragrafie:  

 2310 – zwiększono o kwotę (+)  4.503,08 zł, 

 2590 – zwiększono o kwotę (+) 11.678,27 zł, 

 2540 – zwiększono o kwotę (+) 85.230,12 zł,  

 4330 – zmniejszono o kwotę (-)   8.310,27 zł, 
 w dziale 855,rozdział 85516  „System opieki nad dziećmi w wieku do lat 3” w paragrafie:  

 4440– zwiększono o kwotę (+) 223,95 zł, 

 3020 – zwiększono o kwotę (+) 1.296,00 zł, 

 4010 – zwiększono o kwotę (+) 4.700,00 zł 
 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
Pan radny Janus zapytał, dlaczego jest zmniejszenie kolejny raz 20 tys zł na drogach gminnych? 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że zostały zweryfikowane wydatki, które zostały poniesione w związku z 
dniem 28 grudnia rachunki są już popłacone i kwota ta zostałaby niezrealizowana, a została 
zaktualizowana podstawa, jeżeli chodzi o przedszkola i zabrakłoby środków aby ostatecznie rozliczyć 
dotację. 
Radny Janus stwierdził, że jest to zły ruch. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 



BRAK GŁOSU (3) 
Roman Kinach , Krzysztof Nikodem, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany w budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
u) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2040, 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2040,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
w) ustalenia wydatków Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia wydatków Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
x) Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z 
dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielopolskiego 
ograniczeń lub zakazów eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 
 
Pan radny Henryk Janus przedstawił treść uchwały i powiedział, że w gminie mało osób zgłosiło się po 
dofinansowanie na wymianę piecy i stąd apel aby przedłużyć czas obowiązywania palenia w 
instalacjach, w których następuje spalanie paliw. Ponadto radny stwierdził, że dofinansowanie jest 
zbyt małe, a w tej chwili w gminie nie ma go już w ogóle, ponieważ środki zostały wyczerpane. 
 
Pan radny Maciej Kutka zwrócił uwagę na fakt, że Sejmik Województwa Wielkopolskiego podjął 
uchwałę i jakby pochylił się nad tym tematem – jednak apele gmin zostały odrzucone i na tą chwilę 
uchwała ta staje się bezprzedmiotowa. Stąd też pan radny Kutka złożył wniosek o wycofanie uchwały 
z porządku obrad. 
 
Burmistrz Szuberski poinformował, że obecnie w gminie są pilotowane dwa programy, pierwsze 
„Ciepłe mieszkanie” i drugi „Czyste powietrze” i dodał, że programy te są skierowane do wszystkich 
mieszkańców, nawet tych którzy zajmują lokale komunalne. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Kutki o wycofanie uchwały z porządku obrad z powodu podjęcia uchwały w tym 
temacie przez Sejmik Woj Wielkopolskiego i ustosunkowania sie do tej kwestii przez Sejmik.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
y) uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych przedsiębiorstwa AQUABELLIS sp. z o.o. na lata 2024 – 2026 
 
 

Zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (tj. Dz. U. z 2023 r. poz. 537 ze zm.), przedsiębiorstwo 

wodociągowo-kanalizacyjne opracowuje wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w jego posiadaniu.  



W myśl art. 21 ust. 3 ustawy, plan powinien być zgodny z kierunkami rozwoju gminy określonymi  

w strategii rozwoju gminy lub strategii rozwoju ponadlokalnego, ustaleniami miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego oraz ustaleniami zezwolenia wydanego przedsiębiorstwu 

wodociągowo-kanalizacyjnemu na prowadzenie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków.  

Zgodnie z treścią przepisu art. 21 ust. 4 ustawy, Burmistrz Rogoźna dokonał sprawdzenia 

zgodności planu z ustaleniami miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz 

ustaleniami zezwolenia wydanego przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu na prowadzenie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków i stwierdził ich zgodność. 

Nadto ustalił, iż na terenie Gminy Rogoźno nie obowiązuje strategia rozwoju gminy lub strategia 

rozwoju ponadlokalnego.  

W myśl art. 21 ust. 4a ustawy Burmistrz przekazuje plan do zaopiniowania dyrektorowi 

regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, który 

przedstawia opinię  

w zakresie, o którym mowa w ust. 2 pkt 6, a także w zakresie wpływu planu na wysokość taryf. 

Przedmiotowa opinia została wyrażona w piśmie nr PO.RZT.76.31.2023.FK z dnia 13.12.2023 r. 

Uchwalenie przez Radę Miejską w Rogoźnie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych przedsiębiorstwa AQUABELLIS sp. z o.o. za lata 2024 – 2026 

pozwoli na wykonanie szeregu niezbędnych inwestycji. W trakcie przygotowania projektu planu 

przedsiębiorstwo AQUABELLIS sp. z o.o. brało pod uwagę potrzeby i możliwości finansowania 

przyszłych zadań. 

 

Pan radny Maciej Kutka poprosił Prezesa o znalezienie sposobu aby tereny działek nie były co roku 

terenami zalewowymi i przy okazji inwestycji na ul. Działkowej warto by pomyśleć o rozwiązaniu 

problemu. 

Radny Wojciechowski zapytał, czy plan zawiera sieć wodociągową na działkach w kierunku od Wojska 

Polskiego do Garbackiej i dalej do Dworcowej? 

Pan Goszczyński poinformował, że zapis jest nieprecyzyjny dlatego wpisane jest w rejonie ulicy Wojska 

Polskiego i Dworcowej – cały obszar. 

Radny Kupidura zapytał, jakie urządzenia mają zostać przejęte odpłatnie? 

Pan Prezes wskazał, że bardzo często deweloperzy zapominają, że w miejscach gdzie są wyznaczone 

drogi, te drogi zazwyczaj należą do deweloperów i nie chcą zahamować inwestycji mieszkaniowych 

mogą oni się zwrócić z możliwością wykupienia urządzeń wodociągowych. Pan radny Kupidura zapytał 

o to, po jakiej stronie będzie sieć wodociągowa na ulicach Południowej, Kwarcowej itp. Oraz o przejście 

z ul. Kościuszki przy netto, gdzie ciągle stoi tam kałuża wody. 

Pan Prezes na oba pytania udzielił wyczerpującej odpowiedzi. 

Radny Bartosz Perlicjan zapytał, w jakim rejonie Jaracza jest planowana inwestycja kanalizacyjna? 

Pan Prezes Goszczyński odpowiedział, że idea jest taka aby poprowadzić sieć wodociągową tam gdzie 

gmina ma swoje działki, jak np. ul. Hetmańska, ponadto są zapotrzebowania zgłaszane przez właścicieli 

działek prywatnych. 

 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych przedsiębiorstwa AQUABELLIS sp. z o.o. na lata 2024 – 2026.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
 
11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
 

Sprawozdanie  

Przewodniczącego Rady Miejskiej  

za okres od 25 października do 28 grudnia 2023r. 

 
 
05.11. - 8.Rogoziński Półmaraton Przemysła II 
06.11. - Powitanie nowego wozu bojowego w OSP Rogoźno 
08.11. - Wykład RUTW pn. „Koncert w kręgu polskiej pieśni...” 
11.11. - Obchody Święta Niepodległości w Rogoźnie 
18.11. - Rozpoczęcie XIII edycji Gminnej Ligi Piłki Siatkowej 
18.11. - Jubileusz Polskiego Związku Łowieckiego 
25.11. - Bieg i Marsz Nordic Walking w Rogoźnie 
04.12. - Otwarcie ulicy majora Biskupskiego (wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki, radny Krzysztof 
Nikodem) 
06.12. - Spotkanie z zawodnikami RKS Wełna Rogoźno 
09.12. - Poświęcenie nowego wozu bojowego OSP Rogoźno 
12.12. - Uroczyste otwarcie Szkoły Podstawowej w Budziszewku po termomodernizacji 
12.12. - Uroczystość pasowania uczniów w Liceum Ogólnokształcącym im. Przemysława II 
13.12. - Złożenie kwiatów pod pomnikiem Solidarności (radna Katarzyna Erenc-Szpek, radny Adam 
Nadolny) 
13.12. - Spotkanie wigilijne GAMAJA Rogoźno 
16.12. - I Świąteczny Zlot Morsów w Rogoźnie 
19.12. - LXXXIX sesja RM w Rogoźni 
21.12 – Jasełka w Szkole Podstawowej w Pruścach 
 
 
Sprawozdanie z KGFiR z dnia 21.11.2023r. Godz.16:00 

Przyjęty porządek obrad  -( „za” 7 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujące” 0 głosów) 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie   porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu   z poprzedniego posiedzenia KGFiR. 

4. Analiza stanu zaległości podatkowych i innych zobowiązań wobec Gminy Rogoźno. 

5. Praca nad budżetem Gminy Rogoźno na 2024 rok. 

6. Sprawy bieżące. Wolne głosy i wnioski. 



7. Zamknięcie obrad. 

 

W obradach uczestniczyło 7 Radnych 

Goście uczestniczący w obradach:   Burmistrz Roman Szuberski, Skarbnik Gminy Irena Ławniczak , 
Zastępca Burmistrza, Sekretarz Marek Jagoda,  Kierownik Dorota Slachciak, Inspektor Rafał 
Szymański 

Przyjęcie protokołu z miesiąca października  2023 

protokół przyjęty : “za” 5  głosów, “przeciw” 0 głosów, “wstrzymujące” 2 głosy 

Tematy główne komisji omówili Burmistrz Rogoźna, Skarbnik Gminy.  

Wnioski złożone do projektu budżetu na 2024 rok: 

1. Radny Paweł Wojciechowski: 

Wniosek o zmianę zadań odnośnie oświetlenia ( zamiana z usług pozostałych na zadania inwestycyjne 

– 100.000,00 zł) 

Wniosek nie uzyskał większości głosów członków komisji. 

“za” 2 głosy, „przeciw” 5 głosów , „wstrzymujące” 0 głosów 

2. Radny Henryk Janus: 

Wniosek o zakup i montaż przystanku autobusowego w Gościejewie ( przy Szkole Podstawowej – 

10.000,00 zł) 

Wniosek przyjęty. 

“za” 7 głosów , „przeciw” 0 głosów , „wstrzymujące” 0 głosów 

3. Radny Henryk Janus: 

Wniosek o aktualizację projektu budowy chodnika w miejscowości Karolewo – 7000,00 zł) 

Wniosek nie uzyskał większości głosów członków komisji. 

“za” 2 głosy, „przeciw” 5 głosów , „wstrzymujące” 0 głosów 

Podczas wolnych głosów zostały złożone następujące wnioski: 

1. Radna Ewa Wysocka: 

Wniosek do Burmistrza Rogoźna o wyrównanie i uzupełnienie ubytków w drogach gminnych w 
miejscowości Międzylesie ( od wyjazdu z Rogoźna w stronę Murowanej Gośliny) oraz w Boguniewie 
( do posesji Pana Łabiaka) 

“za” 7 głosów , „przeciw” 0 głosów , „wstrzymujące” 0 głosów 

2. Radny Henryk Janus: 

Wniosek do Burmistrza Rogoźna o wyrównanie i uzupełnienie ubytków w drogach gminnych 
wymienionych w interpelacji Klubu Radnych “ Aktywni dla Gminy Rogoźno” nr 1/11/2023 z dnia 
20.11.2023 oraz wniosku nr 1 Radnego Jarosława Łatki z dnia 8.11.2023 

“za” 2 głosy, „przeciw” 5 głosów , „wstrzymujące” 0 głosów 

3. Radny Paweł Wojciechowski: 

Wniosek do Burmistrza Rogoźna w sprawie wyrównania i uzupełnienia ubytków w ulicy Brzozowej w 
Parkowie 

“za” 7 głosów , „przeciw” 0 głosów , „wstrzymujące” 0 głosów 

Po wolnych głosach Przewodniczący zarządził przerwę w obradach do dnia 24.11.2023, do godziny 
16:00 



24 listopada 2023 r. komisja po wysłuchaniu opinii od Przewodniczących pozostałych komisji stałych 
Gminy Rogoźno wydała pozytywną opinię o projekcie budżetu na 2024 rok ( 4 głosy “za” przy 4 
obecnych członkach komisji). 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna 

Opinia KSWiP – pozytywna 

Opinia KSSOiK – pozytywna 

 
Sprawozdanie z KGFiR z dnia 18.12.2023r. Godz.16:00 

Przyjęty porządek obrad  -( „za” 5 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujące” 0 głosów) 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie   porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu   z poprzedniego posiedzenia KGFiR. 
4. Praca nad planem KGFiR na rok 2024. 
5. Ocena inwestycyjna Gminy Rogoźna za rok 2023. 
6. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
W obradach uczestniczyło 6 Radnych 

Nieobecny: Radny Krzysztof Nikodem 

Spóźnienie 16:20 Radny Henryk Janus 

Wyjście 17:11 Radny Roman Kinach 

Goście uczestniczący w obradach:   Burmistrz Roman Szuberski, Skarbnik Gminy Irena Ławniczak , 

Zastępca Burmistrza, Sekretarz Marek Jagoda,  Kierownik Dorota Slachciak, Kierownik Marek 

Pilarski, Kierownik Roman Piątkowski, Kierownik GOPS Ewelina Kowalska. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada   2023 
protokół przyjęty : “za” 4  głosów, “przeciw” 0 głosów, “wstrzymujące” 1 głos 
Komisja omówiła projekt planu pracy przedstwaiony przez Przewodniczącego, który został 
zaakceptowany. 
Zrealizowane I realizowane inwestycje w Gminie Rogoźno omówił Kierownik Marek Pilarski. 
Projekty uchwał omówił Pan Sekretarz Marek Jagoda, Pani Skarbnik Irena Ławniczak, Kierownik 
Roman Piątkowski, Kierownik Dorota Slachciak, Kierownik GOPS Ewelina Kowalska. 
 Wnioski: 
1. Radny Henryk Janus: 
Wniosek o montaż oświetlenia nad przejściem dla pieszych przy ulicy Fabrycznej na wysokości 
skrzyżowania z ulicą Towarową 
Wniosek przyjęty 
“za” 5 głosów, „przeciw” 0 głosów , „wstrzymujące” 0 głosów 
 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury  
z dnia 23 listopada 2023 roku. 

 
Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia KSSOiK 



4. Analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w Szkole Podstawowej im. Noblistów Polskich w 

Tarnowie i Gościejewie 

5. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej 

6. Wolne głosy, wnioski 

7. Zakończenie obrad 

 

Dnia 23 listopada 2023 r. o godzinie 16:30 w Szkole Podstawowej w Tarnowie odbyła się KSSOiK. 

Na ośmiu członków komisji w obradach brało udział siedmioro członków. Nieobecna 

Przewodnicząca K. Erenc – Szpek. 

W posiedzeniu komisji brali również udział Burmistrz Rogoźna R. Szuberski, Skarbnik  

I. Ławniczak, Sekretarz Marek Jagoda i Kierownik D. Szlachciak, Dyrektor CUW  

W. Wasielewski, Dyrektor Szkoły im. Noblistów Polskich K. Gniadek i V-ce Dyrektor  

A. Wojciechowski. 

ad. 2. V-ce Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad i zaproponowała wykreślenie pt. 5 a w 

jego miejsce wprowadzenie punktu w brzmieniu: opinia KSSOiK o projekcie budżetu na 2024 rok. 

ad. 3. Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 19 października br. Został przyjęty 3 głosami „za” i 3 

„wstrzymującymi” (Radny Ł. Zaranek spóźnił się). 

ad. 4. Pani Dyrektor K. Gniadek przedstawiła  analizę i realizację potrzeb inwestycyjnych a także 

przeprowadzone remonty w Szkole w Tarnowie i Gościejewie. Pan V-ce Dyrektor A. Wojciechowski 

przedstawił bazę dydaktyczna, warunki lokalowe i podjęte działania wychowawcze.  Burmistrz R. 

Szuberski poinformował, że na remont budynku Szkoły w Tarnowie zostanie przeznaczone 300 tyś. 

a na remont budynku Szkoły w Gościejewie 150 tyś. z przeznaczeniem tych środków głownie na 

pokrycie dachowe. 

Pan Radny H. Kuszak zapytał ile lat maja komputery. Pani Dyrektor odpowiedziała, że komputery 

pamiętają czasu Pani Dyrektor L. Pijanowskiej i nie spełniają wymogów oprogramowania.  

Pan Dyrektor CUW W. Wasielewski zasugerował, żeby dzieci przynosiły laptopy, które  otrzymały na 

wyposażenie, gdyż są to laptopy do pracy w szkole.  

Radny H. Kuszak i Radny J. Łatka zauważyli, że będzie to utrudnione ze względów bezpieczeństwa i 

logistyki. 

Radny Z. Chudzicki zapytał jak funkcjonuje sala gimnastyczna utworzona z klasy. Pani Dyrektor 

odpowiedziała, że 20 lat nie był remontowany dach i gdy załatana jest jedna dziura w innym miejscu 

już cieknie. Dodała, że gdy tylko jest sposobność, prowadzone są zajęcia na zewnątrz.  

Radny S. Kupidura zwrócił uwagę na stan ogrzewania Szkoły w Tarnowie ze względu na starą 

instalację grzewczą (duży przekrój rur, żeliwne kaloryfery). Pani Dyrektor powiedziała, że trudno 

dogrzać klasy, szczególnie po weekendzie, Pan Woźny w poniedziałki przychodzi o godz. 3 rano i o 

godz. 8 temperatura w klasach to 12 stopni. 

Radna L. Kolanowska zwróciła uwagę na fakt, że przy Szkole Podstawowej nr 3 w Rogoźnie jest plac 

zabaw z którego nikt nie korzysta i mógłby być przeniesiony na teren Oddziału Przedszkolnego w 

Gościejewie. 

Radny S. Kupidura zapytał, czy obok budynku Oddziału Przedszkolnego w Gościejewie jest inny 

budynek zagrażający bezpieczeństwu. Pani Dyrektor odpowiedziała, że obok budynku jest pomnik 

przyrody i lecące konary bardzo często uszkadzają pokrycie dachowe oraz zagrażają bezpieczeństwu 

dzieci i pracowników.  

ad 5. Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie budżetu na 2024 rok, 5 głosami „za” przy 2 

„wstrzymujących”. 



     Ad. 6. Radny Ł. Zaranek zgłosił potrzebę posprzątania wokół kosza na śmieci w Marlewie. 

Radny H. Kuszak zapytał, czy w Rogoźnie będą ozdoby świąteczne. Burmistrz odpowiedział, że będą 

choinki na Placu Karola Marcinkowskiego i na Placu Powstańców Wielkopolskich.  

Radny M. Kutka zgłosił, że na odcinku od Dworca Kolejowego do Lidla nie świecą lampy. Dopytał 

również na jakim etapie jest sprawa mieszkańców ul. Reja. Burmistrz odpowiedział, że był na 

miejscu z Kierownikiem M. Pilarskim i po jego powrocie przedyskutuje jakie podjąć rozwiązania.  

Radny J. Łatka dopytał o ul. Południową. Burmistrz odpowiedział, że prace się wydłużają nie z błędu 

Gminy – musi być przeprowadzone badanie gruntu.  

Radny M. Kutka zapytał, czy Radni są chętni aby wspólnie przygotować paczkę dla jednej rodziny w 

ramach akcji charytatywnej „Szlachetna Paczka”. Radny Z. Chudzicki powiedział, że ta kwestia 

zostanie przedyskutowana w najbliższym czasie na spotkaniu Klubu.  

     Radny H. Kuszak zgłosił uszkodzony próg zwalniający na ul. Wojska Polskiego.  

Radny J. Łatka zgłosił nie działający przepust na ul. Kwarcowej oraz studzienkę przy bloku nr. 7 na 

Rudzie. Podziękował także za interwencję na Targowisku Miejskim.  

Radny S. Kupidura poprosił o informacje o termomodernizacji. Pani Kierownik  

D. Szlachciak odpowiedziała, że w Budziszewku termomodernizacja budynku szkoły jest 

zakończona, w Rogoźnie dobiega końca a w Parkowie prowadzone są prace dodatkowe. 

     Ad. 7. V-ce przewodnicząca zakończyła obrady.  

 

Pan radny Henryk Janus zwrócił uwagę Przewodniczącemu, że w swojej informacji wypisał imprezy, w 

których uczestniczył sam lub koledzy z jego klubu. Przewodniczący sprostował tą informację i 

poinformował, że wypisane zostały imprezy, na których był osobiście, a tam gdzie nie mógł uczestniczyć 

delegował innych radnych, którzy w tej informacji również zostali wymienieni. 

Radny Janus powiedział, że brakuje sprawozdania z KSWiP, która trwała kilka minut, jednak 

sprawozdanie powinno być. 

 
12. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
 

SPRAWOZDANIE 
BURMISTRZA ROGOŹNA 

z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Rogoźnie 
za okres od  25.10.2023 r. do 28.12.2023 r 

Wszystkie uchwały zostały przesłane do nadzoru prawnego Wojewody Wielkopolskiego: 
 

 
UCHWAŁA NR LXXXVII/938/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji, 
UCHWAŁA NR LXXXVII/939/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Rogoźno, Dz.U. poz. Nr 9552 z dn 3.11.2023, 
UCHWAŁA NR LXXXVII/940/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Międzylesie, Dz. U. poz. Nr 9552 z dn 
3.11.2023 

UCHWAŁA NR LXXXVII/941/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części terenu Targowiska Miejskiego położonego w 
miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym 



UCHWAŁA NR LXXXVII/942/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 31/6 położonej w miejscowości Nienawiszcz w 
trybie bezprzetargowym 

UCHWAŁA NR LXXXVII/943/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości będącej w użytkowaniu wieczystym gminy w 
trybie bezprzetargowym dwóch części działki nr 1512/2 w Rogoźnie 

UCHWAŁA NR LXXXVII/944/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1923 w miejscowości Rogoźno w trybie 
bezprzetargowym 

UCHWAŁA NR LXXXVII/945/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1498/2 położonej w miejscowości Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym 

UCHWAŁA NR LXXXVII/946/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Oborniki a Gminą Rogoźno w zakresie 
powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na rok 2024 

UCHWAŁA NR LXXXVII/947/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023r. w sprawie 
obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego, uchwała przesłana do RIO, Dz.U. 
poz. 9549 z dn 3.11.2023 

UCHWAŁA NR LXXXVII/948/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości, uchwała przesłana do RIO, Dz.U. poz. 9550 z dn 

3.11.2023, 

UCHWAŁA NR LXXXVII/949/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

określenia stawek podatku od środków transportowych, uchwała przesłana do RIO, Dz.U. poz. 

9551 z dn 3.11.2023 

UCHWAŁA NR LXXXVII/950/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok, uchwała przesłana do RIO, Dz.U. poz. 10199 z dn 

21.11.2023 

UCHWAŁA NR LXXXVII/951/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2023-2040 

UCHWAŁA NR LXXXVIII/952/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok, uchwała przesłana do RIO, 

UCHWAŁA NR LXXXVIII/953/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2023-2040 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Rogoźna  
w okresie międzysesyjnym  
 od 26 października 2023r.                                                                                                                                                                                                                                 

 

27 października 
- udział w odbiorze prac konserwacyjnych rzeki Wełny na odcinku od połączenia z Małą 
Wełną w Rogoźnie do mostu kolejowego. 

28 października - udział w 25-leciu Otwartych Zawodów Latawców Gminy Rogoźno w Budziszewku. 

29 października - udział w Jubileuszu 40-lecia Chóru Mieszanego ECHO, w Rogozińskim Centrum Kultury. 

3 listopada - udział w Zaduszkach Poetyckich w Rogozińskim Centrum Kultury. 

4 listopada 
- udział w uroczystym otwarciu biegów dziecięcych i młodzieżowych oraz 8. Rogozińskiego 
Półmaratonu Przemysła II, oraz ceremonii zamknięcia i nagrodzenia zwycięzców. 



6 listopada 

- udział w podpisaniu umów na energię elektryczną na 2024 rok w Urzędzie Miasta i Gminy 
Gołańcz; 
- udział w spotkaniu dot. budowy hali sportowej w Rogoźnie; 
- udział w uroczystości powitania nowego wozu ratowniczo-gaśniczego OSP Rogoźno. 

7 listopada 

- udział w Gali XXIV edycji Konkursu „Działania proekologiczne i prokulturowe w ramach 
strategii rozwoju województwa wielkopolskiego” w Poznaniu; 
- udział w Jubileuszowym pokazie tańca z okazji 10-lecia istnienia zespołu Ageless w 
Rogozińskim Centrum Kultury. 

8 listopada - udział w koncercie „W Kręgu polskiej pieśni” w Rogozińskim Centrum Kultury. 

11 listopada 
- udział w obchodach Narodowego Święta Niepodległości w Rogoźnie; 
- udział w Wieczorze Pieśni Patriotycznych w Rogozińskim Centrum Kultury. 

16 listopada 
- udział w spotkaniu z Ryszardem Perzem; 
- udział w spotkaniu z Kołem Sybiraków. 

18 listopada 

- udział w uroczystym otwarciu Gminnej Ligi Piłki Siatkowej sezonu 2023/2024 w Szkole 
Podstawowej nr 3 w Rogoźnie; 
- udział w obchodach 100-lecia Polskiego Związku Łowieckiego, Koło Łowieckie nr 59 
„Olszyna” w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Rogoźnie. 

19 listopada - udział w zebraniu Koła Polskiego Związku Wędkarskiego przy RCK. 

20 listopada - udział w zarybianiu Jeziora Nienawiszcz Duży i Nienawiszcz Mały; 

23 listopada 

- udział w podpisaniu umowy dot. „Kompleksowej modernizacji boiska sportowego RKS 
WEŁNA Rogoźno"; 
- udział w spotkaniu Andrzejkowo-Mikołajkowym Zarządu Koła Powiatowego Polskiego 
Związku Niewidomych w Rogoźnie, w Rogozińskim Centrum Kultury; 
- udział w Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury w Szkole Podstawowej w Gościejewie. 

24 listopada - udział w Dniu Honorowego Krwiodawstwa w Obornikach.  

27 listopada - udział w Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie. 

28 listopad 

- udział w posiedzeniu Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, w Urzędzie Miejskim w 
Rogoźnie; 
- udział w 40-leciu Towarzystwa Przyjaciół Rogoźna; 
- udział w XIII posiedzeniu Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski 
Transport Regionalny”. 

29 listopada 
- udział w spotkaniu z firmą IDOM dot. linii kolejowej Wągrowiec – Rogoźno – Czarnków, w 
Urzędzie Miejskim w Rogoźnie; 
- podpisanie umowy u Notariusza. 

30 listopada 

- udział w podpisaniu umowy dot. przebudowy chodnika na ulicy Wojska Polskiego; 
- udział w podpisaniu umowy dot. przebudowy przejść dla pieszych na ulicy Fabrycznej; 
- udział w podpisaniu umowy dot. przebudowy przejść dla pieszych na ulicy Seminarialnej; 
- udział w sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Rogoźnie, w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie. 

1 grudnia - udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy w Obornikach. 

2 grudnia 
- udział w Uroczystym Posiedzeniu Zarządu Polskiego Związku Motorowodnego i Narciarstwa 
Wodnego w Warszawie - podsumowaniu Sezonu 2023. 

3 grudnia - udział w Mikołajkach Sołectwa Słomowo. 

4 grudnia - udział w uroczystym otwarciu drogi Majora Biskupskiego w Rogoźnie. 



6 grudnia - udział w Posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Obornikach. 

7 grudnia - udział w Warsztatach Świątecznych w Gminnym Żłobku „Zielona Kraina”. 

8 grudnia 
- udział w Warsztatach Świątecznych w Gminnym Żłobku „Zielona Kraina”; 
- udział w pogrzebie byłego Radnego Rady Miejskiej śp. Zygmunta Wierzbickiego. 

9 grudnia - udział w uroczystości poświęcenia wozu bojowego w jednostce OSP Rogoźno. 

10 grudnia 
- udział w Rogozińskim Jarmarku Świątecznym na terenie Targowiska Miejskiego „Mój 
Rynek”; 

11 grudnia - udział w przedstawieniu ”Działka” w Rogozińskim Centrum Kultury. 

12 grudnia 

- udział w uroczystym otwarciu Szkoły Podstawowej w Budziszewku po termomodernizacji 
w ramach zadania „Kompleksowa termomodernizacja budynków szkół podstawowych na 
terenie Gminy Rogoźno; 
- udział w uroczystości Pasowania uczniów w Liceum Ogólnokształcącym im. Przemysława II 
w Rogoźnie. 

13 grudnia 

- udział w posiedzeniu WIR Powiatowych Subregionów Północnej Wielkopolski, w 
Rogozińskim Centrum Kultury; 
- udział w obchodach 42 rocznicy wprowadzenia stanu wojennego w Polsce, pod pomnikiem 
Solidarności w Rogoźnie; 
- udział w spotkaniu podsumowującym rok 2023 w Gamaja Rogoźno, w Ośrodku Sportu i 
Rekreacji w Rogoźnie. 

14 grudnia 
- udział w Jasełkach Bożonarodzeniowych pt. „To właśnie tego wieczoru” w wykonaniu dzieci 
6-letnich z Przedszkola nr 1 im. Kubusia Puchatka w Rogoźnie; 
- udział w spotkaniu z Dyrektorami Szkół. 

16 grudnia 

- udział w Pierwszym Świątecznym Zlocie Morsów w oraz przepłynięciu Jeziora Rogoźno w 
Ośrodku Sportu i Rekreacji w Rogoźnie; 
- udział w wigilii Kapeli Tu-My z Doliny Wełny w Gościejewie; 
- udział w wigilii grupy AA, w Rogoźnie. 

18 grudnia 

- udział w odebraniu od Zuchów i Harcerzy z naszej Gminy Betlejemskiego Światła Pokoju, 
na Placu Karola Marcinkowskiego w Rogoźnie; 
- udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa w Urzędzie Miejskim w 
Rogoźnie. 

19 grudnia 
- udział w podpisaniu umów u notariusza; 
- udział w sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

21 grudnia 

- udział w podpisaniu umów u notariusza; 
- udział w spotkaniu wigilijnym w Centrum Integracji Społecznej; 
- udział w spotkaniu wigilijnym Szkoły Podstawowej nr 3 im. Powstańców Wielkopolskich w 
Rogoźnie. 

 
Pan radny Hubert Kuszak poprosił o komentarz dotyczący udziału w odbiorze prac konserwacyjnych rzeki 
Wełny na odcinku od połączenia z Małą Wełną w Rogoźnie do mostu kolejowego? 
Burmistrz poinformował, że jest porozumienie z Wodami Polskimi i jest to zadanie wspólne, prace 
konserwacyjne odbyły się na odcinku od łączenia się Małej Wełny z Wełną do mostu kolejowego, w 
najbliższym czasie planowane są takie działania też na Małej Wełnie. 
Pan Roman Kinach powiedział, że specjalne koparki, łańcuchami czyściły dno, zostały wycięte pobocza rzeki 
– na ten moment rzeka jest udrożniona, przepływa jest bezinwazyjny. 
Pan radny Kuszak wrócił do tematu mostku na Małej Wełnie, do kogo on należy i czy ludzie mogą 
przechodzić po nim? 



Pan Roman Szuberski powiedział, że tak naprawdę właściciel jest nieustalony, ze strony urzędu zostało 
zamknięte tam przejście – po konsultacji z PINB i planuje się sposobem gospodarczym doprowadzić do 
remontu tego mostu. 
Wiceprzewodniczący Chudzicki poprosił o komentarz do spotkania w - Posiedzeniu Zarządu Polskiego 
Związku Motorowodnego i Narciarstwa Wodnego w Warszawie - podsumowaniu Sezonu 2023. 
Burmistrz Szuberski poinformował, że z pozytywnych informacji to, jest to, że w przyszłym roku we 
wrześniu odbędą się Mistrzostwa Europy w klasie 500. Rogoźno może być dumne też z wielkiej 
promocji miasta, z artykułu który ukazał się w Przeglądzie Sportowym w związku z Zawodami 
Motorowodnymi. 
Radny Janus poprosił o kilka słów więcej do spotkania w sprawie podpisania umowy na energie 
elektryczną w Gołańczy, zapytał też czy to była jakaś wspólna umowa i o ile w takim razie wzrosną 
ceny energii? 
Burmistrz odpowiedział, że należymy jako gmina do grupy zakupowej, zrzeszone są tam nie tylko 
gminy z województwa wielkopolskiego, ale też z kujawsko – pomorskiego, podpisana umowa jest o 
wiele korzystniejsza niż gmina zrobiłaby to indywidualnie, ok 10 % mniej do roku poprzedniego. 
 
13. Wolne głosy i wnioski. 
W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu mieszkańcowi Rogoźna, który 
przedstawił swoje postulaty; 
- naprawę drogi w kierunku do Siernik, (2032P, 2031P) 
- materiały na e-sesji z jednym rozszerzeniem, 
- stan przystanków autobusowych na dworcu PKP, 
- korekta rozkładu jazdy komunikacji miejskiej wraz z rozkładem kolei, 
- oświetlenie w Garbatce w kierunku drogi nr DK11, 
- stan naprawy widny w przychodni zdrowia, 
- brak oświetlenia korony na rondzie, 
- oznakowanie dróg na osiedlu Przemysława 
Burmistrz udzielił odpowiedzi na większość sugestii mieszkańca; na lampy gmina otrzymała 
dofinansowanie w wysokości ok 1,5 mln zł w tym celu też odbyło się już spotkanie z ENEĄ w celu 
przygotowania odpowiednich dokumentów. Co do organizacji ruchu na osiedlu Burmistrz nie zgodził 
się z przedmówcą, że jest to wolna amerykanka, nie mniej w wolnej chwili temat zostanie 
przeanalizowany. 
Pan dyrektor Krzysztof Głów poinformował, że firma, która serwisowała windę nie nawiązała żadnego 
kontaktu z ZAMK-iem, w dniu 3 listopada zostało wystosowane pismo przez radcę prawnego, bez 
odzewu – natomiast przed świętami zostało wysłane pismo przedsądowe. Został nawiązany kontakt z 
inną firmą zajmującą się windami, została wykonana wycena i następnie zostaną podjęte decyzje. 
Co do zmiany organizacji ruchu na osiedlu wypowiedział, się pan kierownik Marek Pilarski i 
poinformował, że sprawę będzie trzeba poddać pod konsultacje społeczne, ponieważ osiedla 
zamieszkuje sporo mieszkańców to na pewno jedni będą z tego faktu zadowoleni a inni nie. 
Radny Janus zwrócił uwagę na liczne wnioski złożone przez kolegę Kupidurę o drogę 
podporządkowaną od ZAMK-u w stronę netto, ponieważ jest to manewr niebezpieczny. 
Radny Maciej Kutka zapytał, czy parking przy PKP jest nadal aktualny oraz jakie jest rozwiązanie w 
kwestii zalewania działek na ul. Działkowej ? 
Burmistrz poinformował, że mogą wystąpić dwie możliwości, pierwszy to niedrożna rura lub zbyt 
mała średnica rur – system kanalizacyjny nie jest w stanie tej wody przerobić. W kolejnych etapach 
będą wykonywane prace, które są zaplanowane wg harmonogramu, a wcześniej te na które będą 
środki finansowe. Co do parkingu na dworcu PKP to są prowadzone różne działania łącznie z tym, że 
jest możliwość nabycia całego dworca, który pozwoliłby takie parkingi wykonać, ale też będzie to 
zależne od możliwości finansowych. 
Radny Kutka zapytał, czy jest możliwość odtworzenia rowu, który kiedyś był przy działkach? 
Pan Szuberski odpowiedział, że jest tam teraz montowany chodnik, ale czy mógłby tam być jeszcze 
rów to jest wątpliwość, musi być ta sytuacja przeanalizowana. 



Pan radny Roman Kinach zaproponował radnemu Kutce spotkanie aby znaleźć rozwiązanie problemu, 
ponadto radny dodał, że nie można wszystkich problemów tego typu rozwiązać jednocześnie, są to 
naleciałości zaprzeszłe i na pewne rzeczy potrzeba czasu. 
Wiceprzewodniczący Łatka zapytał o sytuację studzienki na Rudzie przy bloku nr 7, czy będzie 
równanie dróg,  a jednocześnie podziękował za interwencję prac na ul. Południowej, za lustro na ul. 
Diamentowej? 
Burmistrz Szuberski poinformował, że prace wyrównania dróg będą prowadzone w odpowiednich 
warunkach pogodowych, a co do studzienki kierownik Pilarski poinformował, że będzie prowadził 
działania do rozwiązania problemu. Termin realizacji ul. Południowej jest do końca stycznia, w 
międzyczasie pojawił się problem z gruntami, okazało się że grunty maja słabszą nośność niż było to 
zakładane, do tego doszedł problem z drzewami i okresem lęgowym ptaków, stąd ten termin końca 
stycznia powinien być ostatecznym. Kierownik wyjaśnił, że co do zmiany organizacji ruchu na ul. 
Nowej możliwe jest aby pierwszeństwo wjazdu miały samochody od ul. Wielkiej Poznańskiej a 
wyjeżdżające ustępowały pierwszeństwa tym pierwszym. 
Radny Janus zwrócił uwagę by na tym odcinku ograniczyć tonaż samochodów, np. do 3,5 tony. 
Radny poprosił o informację w sprawie strefy parkowania w mieście, która od 2018 roku jest ciągle 
odsuwana w czasie? 
Pan Roman Szuberski powiedział, że są przygotowane projekty, natomiast pan Pilarski wskazał, że 
sprawdzi dokumentacje od 2021 roku, ponieważ w tej chwili nie jest w stanie określić postępu w tym 
temacie. 
Radny Sebastian Kupidura zapytał kiedy będą łatane dziury na osiedlu i dodał, że co do kałuży przy 
wjeździe do netto, warto się zastanowić aby studzienkę naprawić, ponieważ jest to miejsce bardzo 
często uczęszczane. 
Pan kierownik Pilarski odpowiedział, że łatanie dziur odbywa się w miarę możliwości pogodowych i 
finansowych, studzienka przy netto – jeżeli jest ona chłonna to trudno będzie ją przebudować tym 
bardziej że jest ona umieszczona obok drogi wojewódzkiej. 
Rady Kinach poprosił o wyjaśnienie komentarza, który pojawił się w mediach społecznościowych, a 
który mówi, że radny Kinach na ul. Topolowej zrobił dziurę, zamknął drogę i powinien zdać mandat 
radnego? 
Pan Marek Pilarski wyjaśnił, że do dnia odbywania się sesji, wykonawca miał termin zajęcia pasa 
drogowego i kolejnego dnia sprawa zostanie zweryfikowana. 
Radny Adam Nadolny w trybie pilnym poprosił o wyprofilowanie drogi w Parkowie prowadzącej do 
firmy Atis – droga ma niezliczoną ilość dziur, a tą drogą jeżdżą samochody, które wożą bardzo drogie 
towary, które ulegają zniszczeniu. Stąd gorąca prośba o profilowanie, podobnie jak drogę Brzozową. 
Radny Chudzicki zgłosił konieczność ogrodzenia boiska wielofunkcyjnego przy SP3 i to samo przy 
miasteczku ruchu drogowego, ponieważ zbliża się okres wiosenno – letni i z tych obiektów będzie 
korzystać licznie młodzież, która przesiaduje tam i niszczy urządzenia. 
Na zakończenie Przewodniczący obu klubów przekazali mieszkańcom życzenia świąteczne i 
noworoczne. Burmistrz również przyłączył się do życzeń dziękując wszystkim za pracę, za czas, za 
chęci. 
 
14. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RM. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Zaranek podziękował za obrady sesji i również przekazał 
wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne. 
 
15. Zakończenie 
Przewodniczący zakończył obrady sesji o godz. 19:15. 
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